
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/02/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Ζητήματα στατικότητας στο Κάστρο της Κορώνης Μεσσηνίας» 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Ένα εμβληματικό μνημείο, το Κάστρο της Κορώνης, αντιμετωπίζει κατά καιρούς 
προβλήματα στατικότητας από επιμέρους καταρρεύσεις. Όπως δηλώθηκε πρόσφατα 
δημοσίως, παρόλο που εξελίσσεται έργο στήριξης των πρανών στο εν λόγω Κάστρο, 
«…δεν έχει γίνει κάποια μελέτη, όσον αφορά την ακρόπολη του κάστρου, πρέπει εκεί να 
επικεντρωθούμε… Ένα άλλο πρόβλημα που προσπαθούμε να επιλύσουμε σε 
συνεργασία με την Εφορεία Αρχαιοτήτων είναι η αποβλάστηση του κάστρου. Κάθε 
χρόνο γίνεται εξωραϊσμός του κάστρου, κάθε χρόνο φυτρώνουν και πάλι τα φυτά 
(αντιδήμαρχος Δήμου Πύλου - Νέστορος)». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε σχετικά με τις όποιες επικείμενες πρωτοβουλίες θα 
αναλάβετε, προκειμένου να αντιμετωπίσετε τα όποια ζητήματα στατικότητας του 
Κάστρου της Κορώνης, καθώς και της ακροπόλεώς του; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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